
 Dagsorden 
 Beboerrådsmøde d. 11. oktober kl. 17.00 2022 

 1.  Formalia 
 Valg af dirigent og referent 

 Dirigent: Richard, Referent: Benedikte 
 2.  Godkendelse af dagsorden 

 Godkendt: tilføjelser under evt. 
 3.  Nyt fra BBS 

 Det store facade/vindue/graffiti-projekt er færdigt. Der 
 arbejdes på at gøre cykelkælderen lidt bedre og mere 
 benyttelig. Udfordring med løsning til skraldesystemet ift. 
 godkendelse fra kommunen af ansøgning. Oprydning og 
 renovering af depotrumme er sat i gang og starter slut 
 oktober (5 uger afsat). Nyt lys opsat ved cykelstativerne. 
 Snak om ansøgning til ”Her gror vi-puljen” fra 
 Nordea-fonden (tages med videre til næste møde). 
 Elevatorrenovering er igangsat, vi venter stadig på dele og er 
 derfor forsinket (forventes startet i det nye år). 

 4.  Nyt fra bestyrelsen 

 a)  Behov for nyt medlem 
 Umiddelbart ingen nye ting på dagsordenen. Vi skal 
 have indsat en ny i bestyrelsen efter Idas afsked med 
 beboerrådet. 

 5.  Aktuelle sager 



 a)  Projektliste 
 (  https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ifT721iYdg2fJd5Q 

 jAscGswp0oSxI3qj1KbeD_ZkiNs/edit#gid=0  )    
 Opfølgning og opdatering af afsluttede punkter. 

 b)  Opfølgning på beboermødet og status i udvalg 

 Drøftet - der er styr på udvalgene og fuld gang 
 i dem. 

 c)  Status på parkering 

 Gammelt punkt, det fungerer så fint det nu kan. 
 Smeltning i asfalt ”standsning og parkering forbudt” foran 
 brandvejen. Daginstitutionerne skal informere forældrene 
 om at parkering af cykler og barnevogne skal ske et andet 
 sted end foran opgang 22 og at cyklen på græsset er forbudt. 

 d)  Introduktion til Solbakken-brochure    
 Gammelt punkt - viderebringes til næste møde 

 6.  Indkomne sager 

 a)  Inputs til arkitekt vedr. udearealer    
 Gammelt punkt - beskrevet længere oppe. 

 b)  Status på webmaster rolle 

 Beboerrådsmedlemmerne er de eneste der skal have 
 adgang til de sider. 

 c)  Vaskeriet – problemer med ødelagt tøj og priser 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ifT721iYdg2fJd5QjAscGswp0oSxI3qj1KbeD_ZkiNs/edit#gid=0
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1ifT721iYdg2fJd5QjAscGswp0oSxI3qj1KbeD_ZkiNs/edit#gid=0


 Gennemtjek og service på maskiner. Skift af vandforsyning 
 til maskinerne (færdig om 1-2 uger). Herefter kender vi så 
 omfanget af ”problemet”. 

 d)  Stigende energipriser 
 i. Betydning for Solbakken 

 Elregningen kommer til at stige, solbakkens el-aftale følger 
 dagspriserne. Det kommer til at stige ca. 2,5 gang fra sidste 
 år. Fjernvarmepriserne kører på årsbasis og er sænket i år, 
 men kommer højest sandsynligt til at stige en efter 1.1.23. 

 ii. Mulighed for at se eget forbrug 

 Ista er oppe og køre igen efter cyber angreb. 
 e)  Renoveringsmail fra Kim 

 Gennemgået længere oppe. 
 f)  Renovering af depotrum 

 Gennemgået længere oppe. 
 7.  Beboerrådet i fremtiden (fordeling af opgaver, organisering, 

 evt. behov for flere medlemmer) 

 Svær opstart med nyt formandskab, der er stablet på benene. 
 Det skulle der gerne være styr på nu. Der skal aftales en dato 
 til et beboerrådsmøde, hvor det næste beboermøde skal 
 planlægges. Datoen bliver d. 8 november. 

 8.  Eventuelt 
 a.  Repræsentant til ”Bavnehøj områdefornyelse” 

 Det er frivilligt om man vil stille med en repræsentant og 
 lige umiddelbart er der ikke nogen fra beboerrådet der finder 
 overskud til at engagere sig. Klara tager et møde og ser hvad 
 det er for noget. 



 b.  Sammenslutning af København Kollegier (SAKK) møde 

 Splittede meninger om hvad folk vil have ud af 
 sammenslutningen. Der er umiddelbart ikke så stor 
 opbakning til at kigge på hjemfaldspligten, som er det 
 beboerrådet havde tænkt vi skulle have ud af 
 sammenslutningen. Richard fortsætter i med at deltage til 
 møder, så vi kan få drejet samtalen over på de 
 problematikker der er relevant for os her på Solbakken. 

 c.  Leje af faciliteter og håndhævelse af reglement 

 Når faciliteter er lejet og nøglerne ikke er at finde i nogen af 
 skabene, skal henvendelserne ske til BBS. Herefter 
 undersøger BBS sagen og beslutter om en bøde på 500 kr 
 skal gives. Håndhævelse af bøder skærpes hermed. 


